

Huaxia South Chinese School Weekly News

May 28, 2015

华夏中文学校的同学们和家长们，你们好！

这星期六（五月三十日）学校继续正常上课。请大家尽量提早到校，不要迟到。

这个星期六是一个庄严的日子。我们要投票选举校长和董事会成员，请家长们尽可能参与。如果你很少来学校，这次你一定要来，为了你的孩子。

毕业典礼是六月十三日，请老师和同学积极报名。

学校烧烤活动是六月六日，在 Thomson 公园，时间是四点。请大家多多买票。

为了方便大家办理中国签证，旅行社的人会在 5/30 和 6/6 下午 1: 30PM---2:30PM 在 Cafeteria 办理签证。6/13 最后一次，只发还护照。附件是他们的签证指南。

以下是选举委员会的通知：

华夏南部中文学校将于 5 月 30 日举行校长和董事会成员的选举。这次选举将选出一名校长和三名董事会成员。以下是当日下午的日程安排。

- 2:00-2:45 竞选人演讲
- 2:45-4:40 领取选票和投票
- 4:40-5:00 计票

每个竞选人演讲时间最多 8 分钟。

以下是校长候选人名单：

易成

以下是董事会成员候选人名单（按照姓氏拼音顺序）：

陈雪琴, 桂明军, 林晓风, 叶森, 张宏宾, 赵东辉

您也可以在选票上加写非原定候选人（校长一名，董事会成员 3 名或 3 名以下）。

为了方便大家投票，华夏南部家庭分成四个选区。请您在选举当天到所在选区领票和投票。地点在学校的餐厅。所有候选人的信息请见附件。以下是四个选区的信息。

District A: Morganville

District B: Marlboro

District C: Freehold, Holmdel, Old Bridge

District D: Aberdeen, Creamridge, Colts neck, Eatontown, Englishtown, Farmigdale, Hazlet, Howell, Lakewood, Lincroft, Long Branch, Manalapan, Matawan, Middletown, Monroe, Neptune City, Newtown, Ocean, Oceanport, Parlin, Perrineville, Rumson, Sea Bright, Somerset, Tennent, Tinton Falls, Toms River

我们委员会恳请和热烈欢迎所有家长的积极参与和监督选举的过程。学校的发展离不开大家的参与和支持。

华夏南部中文学校选举委员会

不见不散！

易成

华夏中文学校南部分校

二〇一五年五月二十八日

Hello Huaxia Students and Parents,

This Saturday (05/30) our school is open with the normal schedule. Welcome to our Chinese school. Please don't be late.

This weekend we will have an election of principal and members of School Board. Please cast your vote.

BBQ party is on 06/06 at Thomson Park. The start time is 4:00pm. Please purchase the tickets at PTA desk.

Graduate ceremony is on 06/13. Please ask your teachers to join the show.

Below is the election committee announcement:

Huaxia South Chinese School will hold the 2015-2016 School year of election for the principal and three board members on 5/30/2015.

Please see below for the election agenda on 5/30/2015:

2:00pm-2:45pm Candidate speech

2:45pm-4:40pm Ballot claiming and casting

4:40pm-5:00pm Count of votes

Every candidate gives speech up to 8 minutes.

The candidate for the principal is Cheng Yi.

The following are candidates for Board members in alphabetical order of last names:

Xueqin Chen

Mingjun Gui

Xiaofeng Lin

Sen Ye

Hongbin Zhang

Donghui Zhao

Voters also have right to fill in ballot with one write-in candidate for the principal position and up to three write-in candidate(s) for Board members

The Huaxia South Chinese School families are grouped into four electoral districts. The ballot claiming and casting will be organized according to the electoral districts. At the election day, please find your electoral districts to claim and cast ballots.

The following are four electoral districts:

District A: Morganville

District B: Marlboro

District C: Freehold, Holmdel, Old Bridge

District D: Aberdeen, Creamridge, Colts neck, Eatontown, Englishtown, Farmigdale, Hazlet, Howell, Lakewood, Lincroft, Long Branch, Manalapan, Matawan, Middletown, Monroe, Nepture City, Newtown, Ocean, Oceanport, Parlin, Perrineville, Rumson, Sea Bright, Somerset, Tennent, Tinton Falls, Toms River

The Candidates Forms for all candidates are attached herein.

The Election Committee would greatly appreciate your participation for the election. It is your right to vote and monitor the whole process. The Election Committee follows the school's Bylaw and policy to operate the election to ensure a transparent, legitimate and fair election.

Please voice your opinion by voting for your desired candidates based on their philosophy, concepts and plan how to strengthen our school.

Thanks,

Huaxia South Chinese School Election Committee 2015-2016

We will have a travel agent coming on 05/30 and 06/06 to collect passports for China Visas. And they return the passports on 06/13. The time is 1:30pm to 2:30pm. Attached is their visa guide.

Thanks.

Cheng Yi

Huaxia South Chinese School

05/28/2015